
 
 

 

 

 

 ZAPISNIK 
 
10. sjednice Skupštine Kyudo Saveza Hrvatske održane u Subotu, 5. Studenog 2016. Godine u 
Zagrebu s početkom u 13 sati. 
 
Nazočni članovi skupštine: Goran Blažević, Livija Kalmeta, Alen Lonić, Denis Štefok, Tomislav 
Gajčević, Vedran Aberle Tokić i Ivana Grđan Bakija te članovi saveza: Goran Štefanek, Dalibor 
Grđan Bakija i Alen Kolar. 
 
Predsjednik saveza Goran Blažević otvara sjednicu uvodnom riječi i utvrđuje da je prisustvom 
sedam od jedanaest članova Skupštine zadovoljen kvorum sjednice prema članku 37 Statuta 
Kyudo Saveza Hrvatske. 
 
Za zapisničara sjednice jednoglasno je izabran Vedran Aberle Tokić, a za potpisnike Denis 
Štefok i Dalibor Grđan Bakija. 
 
Članovi Skupštine usvajaju prethodno predloženi  
 

DNEVNI RED 
 

1. Ostavka dosadašnjeg predsjednika 
2. Izbor novog Predsjednika Saveza 
3. Donošenje odluke o izboru osoba ovlaštenih za zastupanje 
4. Donošenje odluke o promjeni sjedišta i adrese sjedišta, te donošenje odluke o usvajanju 

novog sjedišta i adrese sjedišta 
5. Čekanje rješavanja poslane dokumentacije Saveza u ured državne uprave u Gospiću i 

Zadru 
6. Promjena potpisne liste na tekućem računu Saveza kod Privredne banke Zagreb 
7. Razrada natjecateljskog Pravilnika Kyudo Saveza Hrvatske 
8. Način izvođenja 5. Taikai Hrvatske, te datum i mjesto održavanja 
9. Seminar sensei Feliks Hoffa 
10. Razmatranje prijedloga klasifikacije kyuda kao sporta i ulazak Kyudo Saveza Hrvatske u 

HOO 
11. Pokretanje novog zahtjeva Kyudo Saveza Hrvatske za pristupanje Europskom Kyudo 

Savezu 
12. Organizacija za 1. Matoasobi Hrvatske 
13. Razno 
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1. Ostavka dosadašnjeg predsjednika 
 
Goran Blažević predao je ostavku na mjesto predsjednika saveza te za svoju nasljednicu 
nominirao Ivanu Grđan Bakiju. 
 
 

2. Izbor novog Predsjednika Saveza 
 
(1) Ivana Grđan Bakija nominirana je i jednoglasno izabrana za predsjednicu Kyudo Saveza 
Hrvatske. 
 
(2) Goran Blažević predao je novoizabranoj predsjednici štambilj i dio dokumentacije saveza. 
 

3. Donošenje odluke o izboru osoba ovlaštenih za zastupanje 
 
(1) Kako je Ivana Grđan Bakija do sada vršila ulogu tajnice Saveza, potrebno je izabrati novog 
tajnika. 
Za položaj tajnika Saveza nominiran je i jednoglasno izabran Denis Štefok. 
 
(2) Kako je Denis Štefok do sada vršio ulogu potpredsjednika Saveza, potrebno je izabrati 
novog potpredsjednika. 
Livija Kalmeta nominirana je i jednoglasno izabrana za potpredsjednicu Saveza. 
 
 

4. Donošenje odluke o promjeni sjedišta i adrese sjedišta,  
te donošenje odluke o usvajanju novog sjedišta i adrese sjedišta 

 
(1) Predloženo je da se sjedište saveza ukloni iz statuta kako bi se pojednostavilo mijenjanje 
sjedišta. Glasanjem članova Skupštine ovaj prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
(2) Predloženo je da se radi jednostavnije administracije, sjedište saveza veže uz prebivalište 
aktualnog predsjednika Saveza (u ovom slučaju Zagreb). Glasanjem članova Skupštine ovaj 
prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
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5. Čekanje rješavanja poslane dokumentacije Saveza u  

ured državne uprave u Gospiću i Zadru 
 

Goran Blažević podnio je izvještaj o predavanju prethodnih zapisnika i izmjena Statuta Saveza  i 
obrazloženje zašto do dana sjednice u registar nisu uvedene izmjene s prethodnih sjednica 
Skupštine i usklađivanje sa Zakonom o Udrugama. Prema obrazloženju, Zadarski Ured opće 
uprave je preopterećen zahtjevima te najavljuju rješavanje predanih dokumenata u prvoj 
polovici 2017 godine. 
 
 

6. Promjena potpisne liste na tekućem računu 
Saveza kod Privredne banke Zagreb 

 
(1) Predloženo je da se potpisničke liste vežu uz uloge predsjednika i tajnika Saveza kao 
potpisnika u paru. Glasanjem članova Skupštine ovaj prijedlog je jednoglasno prihvaćen. Ova 
odluka treba biti provedena u roku 30 dana od upisa izmjena u registar udruga. 
 
(2) Predloženo je da Savez treba tromjesečno slati izvještaj o provedenim transakcijama na 
računu Saveza predsjednicima klubova koji su članovi Saveza. Glasanjem članova Skupštine 
ovaj prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
 

7. Razrada natjecateljskog Pravilnika  
Kyudo Saveza Hrvatske 

 
(1) Goran Blažević predložio je niz dorada i izmjena na postojećem nacrtu za natjecateljski 
pravilnik. 
 
(2) Predloženo je da se osnuje radna skupina koja će raditi na formiranju pravilnika. Radna 
skupina ima obvezu informirati savez o svojim aktivnostima svakih mjesec dana počevši s 5. 
Prosincem 2016. Glasanjem članova Skupštine ovaj prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
(3) Za članove radne skupine predloženi su i jednoglasno izabrani Denis Štefok, Goran Blažević 
i Vedran Aberle Tokić. 
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8. Način izvođenja 5. Taikai Hrvatske,  

te datum i mjesto održavanja 
 
(1) Način izvođenja 5. Taikai Hrvatske vezan je uz pravilnik o natjecanjima, te je utvrđeno da 
radna skupina za formiranje tog pravilnika u sklopu svoga rada treba proizvesti i smjernice za 5. 
Taikai Hrvatske. Glasanjem članova Skupštine ovaj prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
(2) Predloženo je  da se mjesto i vrijeme 5. Taikai Hrvatske vežu uz seminar Feliksa Hoffa. 
Glasanjem članova Skupštine ovaj prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
 

9. Seminar sensei Feliks Hoffa 
 
(1) Vedran Aberle Tokić podnio je izvještaj o komunikaciji sa sensei Hoffom, kojom su 
preliminarno potvrđeni datumi 22 i 23 Lipnja 2017, te 5. Taikai Hrvatske 24. Lipnja 2017. Čeka 
se krajnja potvrda sensei Hoffa za navedene datume. 
 
(2) Ivana Grđan Bakija i Vedran Aberle Tokić podnijeli su izvještaj o traženju odgovarajućeg 
prostora za seminar i natjecanje te preliminarnu financijsku strukturu događaja. 
 
(3) Predloženo je da se pozove Branko Kecojević kao prevoditelj i asistent na seminaru te kao 
pomoćni sudac na natjecanju. Glasanjem članova Skupštine ovaj prijedlog je jednoglasno 
prihvaćen. 
 
 

10. Razmatranje prijedloga klasifikacije kyuda kao sporta  
i ulazak Kyudo Saveza Hrvatske u HOO 

 
(1) U raspravi je iznesena zabrinutost da ovakvo djelovanje ima nepoznate negativne posljedice 
te da treba dodatno istražiti zahtjeve i posljedice ove odluke. 
 
(2) Predloženo je osnivanje radne skupine koja treba prikupiti i obraditi podatke te dati 
preporuku Savezu. Radna skupina ima obvezu izvijestiti savez o svojim aktivnostima svaka tri 
mjeseca počevši s 5. Veljače 2017. Glasanjem članova Skupštine ovaj prijedlog je jednoglasno 
prihvaćen. 
 
(3) Za članove radne skupštine predloženi su i jednoglasno izabrani Denis Štefok i Vedran 
Aberle Tokić. 
 
 

11. Pokretanje novog zahtjeva Kyudo Saveza Hrvatske  
za pristupanje Europskom Kyudo Savezu 
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(1) Predloženo je da se u što kraćem roku pokrene postupak pristupanja Europskom Kyudo 
Savezu. Glasanjem članova Skupštine ovaj prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
(2) Postupak pristupanja zahtjeva da se u postupku pristupanja odabere zemlja članica koja će 
biti nadležna za zemlju kandidata. Iznesena su prijedlozi da nadležna zemlja bude Austrija ili 
Njemačka. Glasanjem članova Skupštine većinom glasova izabrano je da nadležna zemlja bude 
Austrija. 
 
(3) Predloženo je da se provođenje odluke iz prethodnog stavka odgodi dok se ne detaljnije ne 
istraže mogućnosti svake opcije. Denis Štefok dobio je mandat od deset dana (do 15. Studenog 
2016) da prikupi više podataka i pokrene novu raspravu. U suprotnom će se uvažiti odluka iz 
prethodnog članka. Glasanjem članova Skupštine ovaj prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
 

12. Organizacija za 1. Matoasobi Hrvatske 
 
Ivana Grđan Bakija podnijela je izvještaj o pripremama i organizaciji za 1. Matoasobi Hrvatske U 
sklopu Shin'nen no Oiwai (ceremonije obilježavanja nove godine) 14. Siječnja 2017 u Zagrebu. 
 
 

13. Razno 
 
(1) Denis Štefok predložio je raspravu o članarinama savezu.  
 
Raspravom je utvrđeno da bi format plaćanja članarine za članove saveza trebao biti sljedeći: 
Članovi su obavezni platiti godišnju članarinu za svaku godinu u kojoj su bili članovi udruge 
(članice saveza) punih 12 mjeseci ili su u toj godini koristili usluge saveza (pohađanje seminara, 
pristupanje natjecanjima i sl.). 
 
Također, raspravom je utvrđeno da treba donijeti pravilnik o članarinama. 
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(2) Denis Štefok predložio je raspravu o pristupanju novih članica savezu. 
 
Raspravom je predloženo da se nove članice stvaraju kao filijale postojećih udruga koje će se 
odcijepiti od osnivačke udruge kada su spremne za punopravno članstvo. Za nezavisno 
stvorene udruge (udruge koje nisu stvorene pod ovakvim pokroviteljstvom jedne od članica 
saveza) trebaju biti propisani minimalni zahtjevi koje potencijalna članica treba zadovoljiti kako 
bi se priključila savezu. 
 
Također, raspravom je utvrđeno da treba donijeti pravilnik o pristupanju Savezu. 
 
(3) Denis Štefok predložio je raspravu o širenju i afirmiranju kyuda u Hrvatskoj. 
 
Raspravom je utvrđena potreba za većom transparentnošću među članicama u najavi i 
organizaciji zbivanja vezanih uz kyudo te potreba za većom lokalnom aktivnošću svih članica 
prije nego se krene u širenje kyuda u druge lokalne zajednice. 
 
(4) Ivana Grđan Bakija predložila je da se uvede jedinstvena službena adresa elektroničke 
pošte za savez. Glasanjem članova Skupštine ovaj prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
(5) Vedran Aberle Tokić predložio je plan prijenosa savezne internetske domene u vlasništvo 
saveza te plan izrade novih internetskih stranica Saveza. Glasanjem članova Skupštine ovaj 
prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
Plan će biti proveden u dvije faze:  
Prva faza uključuje izradu jedne statične stranice koja će se koristiti za prijenos domene i kao 
privremena stranica do izrade pune stranice. 
Druga faza pokriva izradu potpune internetske stranice s alatima za uređivanje sadržaja. 
 
Vedran Aberle Tokić preuzima odgovornost za ovaj projekt te se obvezuje u roku 15 dana (do 
20. Studenog 2016) pružiti savezu prijedlog dizajna i sadržaja prve faze izrade stranice. Nadalje 
obvezuje se u roku 60 dana (do 4. Siječnja 2017) predati prijedlog za drugu fazu izrade stranica. 
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(6) Vedran Aberle Tokić podnio je izvještaj o digitalnoj organizaciji Kyudo kluba Itachi, upotrebi 
alata za grupni rad na dokumentima, zajedničkom kalendaru, pristupu podatcima te alatima za 
suradnički rad te predložio da se aktivnosti saveza organiziraju na sličan način. Glasanjem 
članova Skupštine ovaj prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
Vedran Aberle Tokić odabran je da provede predloženi plan. 
 
(7) Vedran Aberle Tokić predložio je raspravu o prethodnim planovima da savez financijski 
podrži pristupanje seminarima i predložio da se za seminare u organizaciji Saveza omogući 
određeni broj pristupanja bez kotizacije za članove saveza koji pokažu izražen trud a nisu 
financijski u stanju pristupiti seminaru. Prijedlog je podržan ali nije donesena nikakva odluka. 
 
(8) Vedran Aberle Tokić predložio je i zatražio da savez prikupi kontakte svih svojih članova te 
da se formira redovito obavještavanje svih članova o aktivnostima saveza. 
 
Skupština je završila s radom u 18 sati. 
 
U Zagrebu 5. Studenog 2016. godine. 
 
 
 
ZAPISNIČAR 
Vedran Aberle Tokić 
 
 
 
 
POTPISNICI 
Denis Štefok Dalibor Grđan Bakija 
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